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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 

AKADEMICKÉHO SENÁTU ČZU 
DNE 16. ČERVNA 2022    

přítomni  

doc. Ing. Václav Brant, Ph.D., doc. Ing. Lukáš Zita, Ph.D., Ing. Jan Pytlík, Ing. Josef Kučera, doc. Ing. Oto Nakládal, 
Ph.D., Ing. Ondřej Dvořák, doc. Mgr. Lukáš Trakal, Ph.D., prof. Ing. Miroslav Müller, Ph.D., doc. Ing. Martin Kotek, 
Ph.D., Bc. Jakub Adam, Mgr. Ing. Pavel Michálek, Ph.D., doc. Ing. Irena Benešová, Ph.D., Ing. Vít Kluger, doc. Ing. 
Zbyněk Polesný, Ph.D., Ing. Iva Bernáthová, PaedDr. Dušan Vavrla, Václav Klement 
 
prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., Ing. Jakub Kleindienst, Ing. Iva Hrabánková, Ph.D., prof. Ing. Václav Hejnák, Ph.D., doc. 
Ing. Petr Valášek, Ph.D., prof. Ing. Eva Vlková, Ph.D., prof. Ing. Jiří Remeš, Ph.D., prof. PhDr. Michal Lošťák, Ph.D. 
 
Omluveni: Ing. Vlastimil Mikšík, Ph.D., prof. Mgr. Bohumil Mandák, Ph.D., doc. Ing. Petra Šímová, Ph.D., Ing. Lukáš 
Gábor, Ing. Petra Šánová, Ph.D., Ing. Radek Martiník, Ing. Radim Kotrba, Ph.D., Ing. Kateřina Tomšíková, Ph.D. 
 
Příchod: 10:34 prof. Dr. Ing. František Kumhála 
 
 

program 

  1. Kontrola zápisu 

2. Hlasování per rollam ze dne 19. 4. 2022 

3.       Dodatek za rok 2021 ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících          

           činností 2017           

4.       Výroční zpráva o činnosti ČZU za rok 2021 

5. Výroční zpráva o hospodaření ČZU za rok 2021 

6.       Střednědobý výhled hospodaření ČZU 

7.       Změna rozpočtu ČZU pro rok 2022 - navýšení DKRVO 

8.       Návrh rozdělení investičních prostředků z FRIMu v roce 2022 

9.       Plán oprav, rekonstrukcí, servisů, revizí a rozvoje areálu ČZU v roce 2022 

10.     Navýšení kolejného pro AR 2022/2023 

11.     Projekt výzvy v rámci NPO pro oblast vysokých škol (MŠMT) 

12.     Etický kodex 

13.     Delegace zástupce do SK RVŠ 
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Kontrola zápisu 

• místopředseda AS ČZU zahájil jednání AS ČZU a vyzval přítomné k připomínkám k zápisu z předchozího zasedání 

AS ČZU  

• k zápisu z předchozího zasedání AS ČZU byla obdržena písemná připomínka od doc. Benešové, a to chybějící 

stanovisko ekonomické komise k bodu vyhodnocení plánu úprav, údržby a rozvoje areálu za rok 2021 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• místopředseda AS ČZU vyzval ke schválení zápisu z minulého jednání AS ČZU ve znění připomínky 
pro: 17; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE ZÁPIS Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ AS ČZU 
 

 Hlasování per rollam ze dne 19. 4. 2022 

• místopředseda AS ČZU informoval přítomné členy AS ČZU o výsledku hlasování per rollam ze dne 19. 4. 2022, ve 

znění usnesení:  

AS ČZU DÁVÁ REKTOROVI PŘEDCHOZÍ SOUHLAS KE JMENOVÁNÍ PROF. DR. ING. JANA MAREŠE A DOC. ING. PETRA DVOŘÁKA, 
PH.D. ČLENY VĚDECKÉ RADY ČZU 
 

Dodatek za rok 2021 ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a 
s nimi souvisejících činností 2017 

• prorektor Valášek představil předkládaný materiál 

• v diskuzi vystoupili: doc. Benešová 

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 

• pro: 17 proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE DODATEK ZA ROK 2021 KE ZPRÁVĚ O VNITŘNÍM HODNOCENÍ KVALITY VZDĚLÁVACÍ, TVŮRČÍ A S NIMI 

SOUVISEJÍCÍCH ČINNOSTÍ 2017  
 

Výroční zpráva o činnosti ČZU za rok 2021 

• prorektor Lošťák představil předkládaný materiál  

• v diskuzi vystoupili: doc. Benešová, PaedDr. Vavrla 

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 17; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VÝROČNÍ ZPRÁVU O ČINNOSTI ČZU ZA ROK 2021 
 

14. Doporučený postup v rámci přijímacího řízení u studentů z rizikových zemí s ohledem na dodržování 
sankčních opatření orgánů Evropské unie a realizaci zákazu poskytování technické pomoci v souvislosti s 
vojenskou agresí Ruské federace vůči Ukrajině 

15. Studijní a zkušební řád ČZU 

16.    Různé 
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Výroční zpráva o hospodaření ČZU za rok 2021 

• kvestor představil předkládaný materiál a současně informoval o aktuální situaci se zvyšováním cen energií, které 
v příštím roce ČZU zásadně zasáhnou, očekává se zvýšení nákladů na běžný provoz z důvodu navyšování cen o cca 
200 mil. Kč 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje AS ČZU předkládaný materiál ke 
schválení 

• v diskuzi vystoupili: prof. Sklenička, doc. Benešová, Ing. Kleindienst 

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování  

pro: 17; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE VÝROČNÍ ZPRÁVU O HOSPODAŘENÍ ČZU ZA ROK 2021 
 

Střednědobý výhled hospodaření ČZU 

• kvestor představil předkládaný materiál   

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje AS ČZU předkládaný materiál ke 
schválení 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 17; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE STŘEDNĚDOBÝ VÝHLED HOSPODAŘENÍ ČZU 
 

Změna rozpočtu ČZU pro rok 2022 - navýšení DKRVO 

• kvestor představil předkládaný materiál 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje AS ČZU předkládaný materiál ke 
schválení. Po dohodě s kvestorem bude název materiálu očíslován (rozpočtová změna č. 1), protože v tomto roce 
se předpokládají ještě další změny    

• v diskuzi vystoupili: --- 

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 17; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE ZMĚNU ROZPOČTU ČZU PRO ROK 2022 - NAVÝŠENÍ DKRVO 
 

Návrh rozdělení investičních prostředků z FRIMu v roce 2022 

• kvestor požádal o schválení předloženého materiálu 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje AS ČZU předkládaný materiál ke 
schválení 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 17; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE NÁVRH ROZDĚLENÍ INVESTIČNÍCH PROSTŘEDKŮ Z FRIMU V ROCE 2022 
 

Plán oprav, rekonstrukcí, servisů, revizí a rozvoje areálu ČZU v roce 2022 

• kvestor představil předkládaný materiál 

• dále kvestor informoval o plánu zřízení nového školního podniku Vinařství Chloumek, o připravenosti staveb, 
informoval o probíhající veřejné soutěži na rekonstrukci koleje G 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje AS ČZU předkládaný materiál ke 
schválení 

• v diskuzi vystoupili: prof. Sklenička, doc. Kotek, Ing. Kleindienst, doc. Benešová, Mgr. Michálek 
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• členové AS ČZU požádali vedení ČZU, aby při realizaci aktivity přesahující 10 mil. Kč informovalo o záměru   
ekonomickou komisi  

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 18; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE PLÁN OPRAV, REKONSTRUKCÍ, SERVISŮ, REVIZÍ A ROZVOJE AREÁLU ČZU V ROCE 2022 
 

Navýšení kolejného pro akademický rok 2022/2023 

• kvestor představil předkládaný materiál 

• doc. Benešová přednesla stanovisko ekonomické komise, která doporučuje AS ČZU předkládaný materiál ke 
schválení 

• v diskuzi vystoupili: Mgr. Michálek 

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 18; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE NÁVRH NA ÚPRAVU CEN KOLEJNÉHO PRO AKADEMICKÝ ROK 2022/2023 
 

Projekt výzvy v rámci NPO pro oblast vysokých škol (MŠMT) 

• prof. Hejnák představil předkládaný materiál 

• v diskuzi vystoupili: doc. Benešová, doc. Valášek 

> AS ČZU BERE NA VĚDOMÍ PROJEKT VÝZVY V RÁMCI NPO PRO OBLAST VYSOKÝCH ŠKOL (MŠMT) 
 

Etický kodex 

• prorektor Lošťák představil předkládaný materiál 

• prof. Müller přednesl stanovisko legislativní komise, která doporučuje AS ČZU předkládaný materiál ke schválení 

• v diskuzi vystoupili: prof. Lošťák 

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování o materiálu, který byl předložen po zapracování připomínek legislativní 
komise 
pro: 18; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE ETICKÝ KODEX 
 

Delegace zástupce do SK RVŠ 

• místopředseda AS ČZU informoval o rezignaci Ing. Martiníka na pozici náhradníka delegáta do SK RVŠ, Ing. Dvořák 
představil nového navrženého kandidáta Ing. Pavla Brože, který s nominací souhlasil 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování o navrženém náhradníkovi jako zástupci do SK RVŠ 
pro: 18; proti: 0; zdržel se: 0 

> AS ČZU SCHVALUJE NOMINACI NÁHRADNÍKA DELEGÁTA DO SK RVŠ ING. PAVLA BROŽE 
 

Doporučený postup v rámci přijímacího řízení u studentů z rizikových zemí 
s ohledem na dodržování sankčních opatření orgánů Evropské unie a realizaci 
zákazu poskytování technické pomoci v souvislosti s vojenskou agresí Ruské 
federace vůči Ukrajině 

• prorektor Remeš představil předkládaný materiál 

• v diskuzi vystoupili: doc. Trakal, prof. Sklenička 
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> AS ČZU BERE NA VĚDOMÍ DOPORUČENÝ POSTUP V RÁMCI PŘIJÍMACÍHO ŘÍZENÍ U STUDENTŮ Z RIZIKOVÝCH ZEMÍ S 

OHLEDEM NA DODRŽOVÁNÍ SANKČNÍCH OPATŘENÍ ORGÁNŮ EVROPSKÉ UNIE A REALIZACI ZÁKAZU POSKYTOVÁNÍ 

TECHNICKÉ POMOCI V SOUVISLOSTI S VOJENSKOU AGRESÍ RUSKÉ FEDERACE VŮČI UKRAJINĚ 
 

Studijní a zkušební řád pro studium v bakalářských a magisterských studijních 
programech České zemědělské univerzity v Praze 

• prorektor Remeš představil předkládaný materiál 

• prof. Müller přednesl stanovisko legislativní komise, která doporučuje AS ČZU předkládaný materiál s drobnými 
připomínkami AS ČZU ke schválení, a to: 

• čl. 8 odst. 5 legislativní komise navrhuje vypustit slova „garantem předmětu“ 

• čl. 23 odst. 2 písm. b) legislativní komise navrhuje doplnění odkazu na čl. 12 

• čl. 20 odst. 4 legislativní komise navrhuje doplnění, že adresa pro doručování je v České republice 

• rektor připomínky legislativní komise nechá zapracovat a žádá AS ČZU o schválení materiálu ve znění výše 
uvedených úprav 

• v diskuzi vystoupili: doc. Polesný, doc. Benešová 

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování o předloženém materiálu 
pro: 18; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU SCHVALUJE STUDIJNÍ A ZKUŠEBNÍ ŘÁD PRO STUDIUM V BAKALÁŘSKÝCH A MAGISTERSKÝCH STUDIJNÍCH 

PROGRAMECH ČESKÉ ZEMĚDĚLSKÉ UNIVERZITY V PRAZE 
 

Různé 

Návrh na jmenování členů Disciplinární komise ČZU 

• místopředseda AS ČZU jménem pana rektora požádal o předběžný souhlas na jmenování nových členů 
Disciplinární komise ČZU z řad studentů IVP - Martiny Kouřilové a Ing. Radima Brejchy 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování na jmenování Martiny Kouřilové a Ing. Radima Brejchy členy 
Disciplinární komise ČZU 
pro: 18; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU DÁVÁ PŘEDCHOZÍ SOUHLAS REKTOROVI SE JMENOVÁNÍM ČLENŮ DISCIPLINÁRNÍ KOMISE ČZU MARTINY 

KOUŘILOVÉ A ING. RADIMA BREJCHY 
 

Návrh na odvolání a jmenování člena VR IVP 

• místopředseda AS ČZU informoval o návrhu na odvolání člena VR IVP proděkana doc. Ing. Karla Tomšíka, Ph.D. a 
jmenování nového člena doc. Ing. Milana Houšky, Ph.D. 

• v diskuzi vystoupili: --- 

• místopředseda AS ČZU vyzval k hlasování o návrhu odvolání a jmenování člena VR IVP 
pro: 18; proti: 0; zdržel se: 0 

 > AS ČZU DÁVÁ PŘEDCHOZÍ SOUHLAS S ODVOLÁNÍM ČLENA VR IVP DOC. ING. KARLA TOMŠÍKA, PH.D. A JMENOVÁNÍM 

NOVÉHO ČLENA DOC. ING. MILANA HOUŠKY, PH.D. 
 

• doc Benešová vznesla dotaz ohledně plánovaného zapojení ČZU v rámci European Universities Initiative a 

případného dopadu na rozpočet univerzity, pokud k tomuto zapojení nedojde.   
• v diskuzi vystoupili: prof. Lošťák 

 

• místopředseda AS ČZU informoval o tom, že po vzájemné dohodě s předsedou AS ČZU, budou další zasedání AS 
ČZU pouze prezenčně, s hybridní formou se již nepočítá. 

 

• další zasedání AS ČZU je plánováno na říjen 2022 
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Závěr jednání 

Místopředseda AS ČZU poděkoval přítomným za jednání. 

 
 
        MGR. ING. PAVEL MICHÁLEK, PH.D. 
  MÍSTOPŘEDSEDA AS ČZU, V. R. 


